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Gegroet Biesboschliefhebber, 

 

Zo tegen alle zomervieringen willen we u graag op de hoogte houden van de gemoederen die 

ons bezig houden. Reeds eerder is gemeld dat er de komende jaren veel plannen voor de 

Biesbosch zijn: alles in het najaar!!! het Zoneringsplan 2.0 van Staatsbosbeheer, de gebiedsvisie 

3.0 tussen van meerdere stakeholders vanuit bureau Orbis en een voorlopig plan van 

zwerfvalaanpak 2.0 van Staatsbosbeheer. 

Bestuurlijk geldt natuurlijk de opheffing van het Parkschap en het instellen van de 

nieuwe netwerkorganisatie. Hiertoe zijn er in de 3 aangesloten gemeentes raads- en 

commissievergaderingen geweest, waarin het rapport “Balanceren in de Biesbosch” door 

Staatsbosbeheer gepresenteerd en toegelicht is. De Gebiedsvisie moet door de 4 partners, de 

gemeenten Altena, Dordrecht en Drimmelen en Staatsbosbeheer worden aangenomen om weer 

een juridisch juiste en werkbare bestuurlijke organisatie over het gebied te hebben. In deze 

Gebiedsvisie staat ook de uitvoering beschreven, waaronder ook de nieuwe zoneringsplannen, 

waarmee wij als Biesboschvaarders niet helemaal gelukkig zijn. Deze uitvoering blijkt ook nog 

grotendeels een uitvoeringsplan van Deltanoord en Natura 2000 te zijn. In hoeverre zijn de 

plannen van Staatsbosbeheer nog flexibel. Waarover mogen we nog spreken met stakeholders 

en adviseren? 

In de raadsvergaderingen van Altena en Drimmelen hebben wij als Federatie 

ingesproken. In Dordrecht waren we daar teleurstellend genoeg te laat mee. Mede door onze 

commentaren en de eerder uitgebrachte brandbrief en nog meer reacties van andere 

belanghebbenden, is er in er gemeenten terughoudend gereageerd op de genoemde 

zoneringsplannen en de ambitie van elektrisch varen. Binnen de drie gemeenten is besloten om 

na de vakantieperiode hier weer op terug te komen, maar eerst de door SBB herschreven 

gebiedsvisie en zonering af te wachten. 

 

 

 



Het federatie bestuur gaat ondertussen door met onze ambities: 

 

- overleg met verschillende stakeholders (elke groot biesboschbelangenbartiger) 

Deze werkt aan het opzetten van een netwerkoverleg, waarin de gebruikers en 

belanghebbenden van de Biesbosch een stem krijgen over de ontwikkelingen in het gebied. 

- overleg met Staatsbosbeheer 

Na een eerste samenspraak hebben we aangedrongen op een regulier overleg met 

Staatsbosbeheer over praktische zaken in het gebied, zoals zonering, voorzieningen, 

afvalproblemen en eventuele oplossingen daarvan en handhaving 

- overleg met de 3 gemeentes 

We moeten contact houden met wethouders, raadsleden en ambtenaren om de stand van 

zaken omtrent aanpassingen in gebruik en zonering hoog op de agenda te houden om 

voldoende maatschappelijk draagvlak voor bepaalde beperkingen te toetsen. 

- overleg met andere gebruikers in het gebied 

We houden contact met ondernemers die in het gebied hun bedrijf uitoefenen. Het gaat hier 

onder andere om commerciële jachthavens, bootverhuurders en rondvaartbedrijven. 

 

Verder vragen wij jullie medewerking om ons op de hoogte te houden van ontwikkelingen in 

het gebied, die voor ons van belang kunnen zijn. Ook informatie over slechte staat van 

voorzieningen, mindere bevaarbaarheid (ondiepte-waterplanten enz.) ontvangen we graag, om 

dit als bespreekpunten mee te kunnen nemen in de overleg vormen waar we aan deelnemen. 

 

Rest ons jullie een goede zomer toe te wensen…Hopelijk een goed wederzien in het najaar, 

zodra de corona-perikelen het toelaten, voor een verwelkoming op een fysieke 

ledenvergadering.  

 

Het bestuur van de Biesbosch Federatie. 

 

Postscriptum: ons mailadres is enigszins vernieuwd van biesboschfederatie@gmail.com naar 

secretaris@biesboschfederatie.com  
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